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Deze besluitenlijst wordt na de vergadering door de griffie verzorgd en bevat de politieke conclusies en 
toezeggingen van de vergadering, voor wat betreft de punten die op de agenda stonden. Deze besluitenlijst wordt 
verspreid onder de raadsleden, commissieleden, de leden van het college van burgemeester en wethouders en 
andere belangstellenden binnen de organisatie. Voor deze agendapunten wordt, naast de besluitenlijst, ook een 
verslag gemaakt. Nadere inlichtingen kunnen worden ingewonnen bij de griffie, 
tel. 6292479 en email griffie@hilversum.nl

Agendapunt Advies van de woordvoerders in de commissie
1. Vaststellen agenda De agenda is vastgesteld.

2. Mededelingen voorzitter Geen mededelingen van de voorzitter.

3. Mededelingen van en vragen 
aan wethouder Walters 
(inclusief de mededelingen en 
vragen inzake Regionale 
aangelegenheden)  

Er zijn geen mededelingen.

Wethouder Walters geeft antwoord op de vragen van de fractie 
van de SP over het schrappen van buslijnen.

4. Raadsvoorstel Verordening 
Schulddienstverlening

De commissie heeft het raadsvoorstel Verordening 
Schulddienstverlening besproken.

Advisering aan de raad: De fracties van Hart voor Hilversum, D66, 
VVD achten het onderwerp rijp voor raadsbehandeling zonder 
debat. De fracties van GroenLinks, CDA, ChristenUnie, PvdA, SP, 
Leefbaar Hilversum, Hilversums Belang en Democraten Hilversum 
achten het onderwerp rijp voor raadsbehandeling en maken een 
voorbehoud met debat. 

5. Tweede Tussenrapportage 2020 
(Turap II)

De commissie heeft de Tweede Tussenrapportage 2020 
besproken.

Advisering aan de raad: 
De fracties van D66, VVD, GroenLinks, CDA, ChristenUnie achten 
het onderwerp rijp voor raadsbehandeling zonder debat. De 
fracties van PvdA, SP, Leefbaar Hilversum, Hilversums Belang en 
Democraten Hilversum achten het onderwerp rijp voor 
raadsbehandeling en maken een voorbehoud met debat.

De fractie van Hart voor Hilversum was afwezig.
6. Raadsdashboard Sociaal 2020 De fractie van de VVD heeft zijn ordevoorstel om met twee 

woordvoerders aan de vergadering deel te kunnen nemen 
ingetrokken.

Wethouder Walters geeft aan dat het Raadsdashboard 
stapsgewijs zal worden uitgebreid met meer beeld per product, 
dit in lijn met de motie. Ook de vormgeving van het 
raadsdashboard heeft de aandacht.

Wethouder Walters kondigt aan dat wethouder Wolthers een 
voorstel naar de commissie zal sturen met een aanpassing van de 
beleidsregels tegemoetkoming chronisch zieken.

Wethouder Walters heeft aandacht voor de communicatie naar 
buiten toe wat betreft minimaregelingen.
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Wethouder Walters geeft aan dat wethouder Wolthers met een 
voorstel komt over werk naar werk. Er komt extra inzet op 
scholingsprogramma’s, een mobiliteitscentrum en een leerwerk 
loket. Dat zal regionaal worden georganiseerd met gelden van 
schoon thuis.

Wethouder Walters zegt toe dat onderbesteding niet in de Covid-
reserve komt. (T20/93)

Wethouder Walters zegt toe dat er een speciaal programma 
arbeidsparticipatie voor statushouders wordt opgezet. (T20/94)

Wethouder Walters neemt het verzoek van Hilversums Belang 
over meer informatie wat betreft gegronde klachten in 
overweging en kijkt op verzoek van de VVD ook of informatie per 
kwartaal gedeeld kan worden.

Wethouders Walters geeft aan een BVS te organiseren aangaande 
het KPMG rapport, tenzij de raad dit onderwerp agendeert voor 
een commissievergadering.

Wethouder Walters deelt mee dat zij op verzoek van raadsleden 
en in overleg met de griffie een extra BVS heeft ingepland voor 
woensdag 2 december over Inkoop WMO-jeugd.

Wethouder Walters zal wethouder Wolthers informeren over de 
wens van de SP om internet en telefonie weer bij de 
activeringsregeling in te voegen en ook wat betreft het 
voorgestelde kerstaardigheidje.

De advisering heeft tijdens de vergadering plaats gevonden.


